
t. .. 
~ ---

Protokół 

SAMORZĄD MiESZK.AŃCÓ~'J 
OSIEDLA "i1.LACBO·vVN'I.A" 

ZAIiZĄD OSH;D:',A 
..t7-225 K" dzi ~(z:yn-i<c::!!) 

posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia lO.01.20172017roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17.30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie: 

1) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 14 członków Rady 
Osiedla Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej ; 

3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu, do 
którego przewodnicząca poprosiła zebranych o przełożenie punktu 5 i 6 na kolejne 
spotkanie. Obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie 
zgłosili sprzeciwu; 
Porządek Obrad: 

1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami. 
4. Omówienie najważniejszych spraw dotyczących osiedla 

. 5. Sprawozdanie finansowe zarządu RO Blachownia. 
6. Głosowanie dotyczące udzielenia Absolutorium dla ZRO Blachownia. 
7. Omówienie planu wydatków kwoty przydzielonej na działalność RO w roku 2017 
8. Omówienie propozycji do Budżetu Obywatelskiego na rok 2017, oraz działań dotyczących 
zachęcenia mieszkańców do składania projektów i głosowania w BO. . 
9. Zapytania członków RO i ZRO 
10. Wolne wnioski 
11. Zakończenie obrad. 

Ad. 2,3 
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO i zreferowała wydarzenia 
z okresu między posiedzeniami wraz z rozliczeniem i omówieniem faktur oraz złożyła wniosek o 
zdjęcie z porządku obraz punktu dotyczącego sprawozdania finansowego i głosowania nad 
udzieleniem absolutori um. 
Obecni nie wnieśli uwag. 
Ad. 4 

. - Omówiono konieczność postawienia lustra na wyjeździe z supermarketu Biedronka. Kierujący 
mają problem z oceną możliwości wyjazdu z parkingu. Postawienie lustra pokazującego prawą 
stronę jezdni w znacznym stopniu poprawi bezpieczeństwo. 
- Poruszono także sprawę zaniedbywania osiedla w odśnieżaniu. 
- Omówiono i zawnioskowano Projekt Techniczny dotyczący przebudowy drogi dojazdowej do 
budynku przy ul Szkolnej 17-17 A- dojazd do inkubatora przedsiębiorczości w K-Koźlu. Po 
omówieniu Członkowie RO nie wnosili uwag co do tego projektu, 
- Omówiono pismo które złożyło Kędzierzyńsko-Kozielskie stowarzyszenie "AMAZONKI" w 
sprawie dofinansowania ich stowarzyszenia w związku z przypadającą 10 rocznicą ich działalności. 
W związku z zapisem w statucie RO Blachownia nie możemy dofinansowywać stowarzyszeń. 
W związku z tym padłą propozycja pomocy w znalezieniu sponsorów wśród firm działających na 
terenie osiedla. 
Ad.7 
Przewodnicząca zaproponowała naradę nad planem wydatkowania środków w wysokości 13500 
przewidzianych na realizację statutowych zadań RO w roku 2017. 
Ustalono wstępnie wydatkowanie: 

• 
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• 7000zł na organizację dorocznego pikniku w Osiedlu Blachownia 
• 4000zł na bieżące zgodne z uchwałami RO wydatki związane z organizacją wszystkich 

dodatkowych imprez (Dzień Dziecka, Dzień Świętego Mikołaja itp) 
• 500zł na działanie biura RO Blachownia ( papier , tusze do drukarki środki czystości, woda 

mineralna) 
• 1000 zł na nagrody dla dzieci szczególnie udzielające się w życiu społecznym szkoły 
• potrzebną kwotę (około lOOOzł) na zakup urządzenia wielofunkcyjnego (drularko-skaner

ksro) dla potrzeb działania biura RO 
Ad.8 
Dyskutowano na temat regulaminu oraz terminów składania propozycji zadań do BO. 
Padło kilka propozycji które poszczególni członkowie będą zgłaszali na stronie UM 

Przegłosowano uchwały: 

W głosowaniu brało udział 14 członków RO. 
Za przyjęciem wszystkich uchwał głosowało 14 członków RO Blachownia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknął je o godz. 20.15 

W załączeniu: 
l. lista obecności; 
2. teksty uchwał podjętych na na posiedzeniu. 
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